
kaj običajnoobičajno rečemorečemo
otrokom
(pa  tudi  odraslim) . . .

Bodi pri miru, premakni se, počasi,
pohiti, ne dotikaj se, pazi, vse pojej, umij
zobe, opraviči se, pozdravi, ne skači ves
čas okrog mene, ne teci, ne smeš tikati,
ne tako hitro, ne moti, pazi, da ne boš
padel, sem ti rekel, da boš padel, slabše
zate, nikoli ne paziš, pokrij se, ne
izpostavljaj se soncu, pojdi na sonce ...

kaj bibi mora limora li rečireči otrokom
(pa  tudi odraslim) . . .
Rad te imam, lep si, vesel sem, da te imam, poklepetajva malo, kako
se počutiš?, kako, da se ti ne da?, povej mi kaj, všeč mi je, ko se
smejiš, lahko jokaš, če tako čutiš, kaj te je razjezilo?, kaj misliš o
tem?, lahko poveš vse, kar hočeš, rad bi te slišal, lepo je, da sva
skupaj, všeč si mi tak, kot si, povej mi, če se motim ...

Igra ...Igra ...
Igra je nedvomno ena izmed osnovnih potreb za
odraščanje. glede na njeno pomembnost jo lahko
primerjamo s fiziološkimi potrebami vsakega
otroka.
Preko igre otrok sprošča svoje čustvene napetosti,
nakopičeno agresivnost, predvsem pa razvija
razmišljanje in kreativnost.

... OSNOVNA POTREBA
OTROK
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OTROCI, NAŠ NASMEH

Priloga revije Educatori di vita
ilgrandeducatore@gmail.com
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SONČNI žarek za vsako jutro

Neoznačene fotografije in slike so iz Arhiva SDB.
Fotografije so naključne in se ne nanašajo na osebe iz besedila.

iz: Pino Pellegrino, Sorsate, založba elledici



»Mlad človek mora biti vesel,
zato ga  je treba razvedriti z igro.«

.. .. .. IIggrraa  ––  kkoo  žžeell iimmoo  ssppeett
ppoossttaattii   oottrrooccii   .. .. ..

tivnosti. Dajmo jim na razpolago igrače, ki jim omogočajo, da odkrivajo
nove stvari, kot npr. lego kocke, sestavljanke, koščke lesa in podobno. 

• Seveda so koristne tudi t.i. klasične igrače, npr. voziček, punčka iz
cunj, opremljena mala kuhinjica, avtomobilčki, bagerček, tovornjaček,
puzzle, družinske igre, spomin in nepogrešljiva napihljiva barvasta žoga.

aj Se IgrajO Skupaj z drugIMI.aj Se IgrajO Skupaj z drugIMI.
rekli smo, da igra krepi socialne odnose. Pomembno je, da se
otrok ne igra vedno sam, ampak da se nauči biti z drugimi in deliti

svoje stvari s prijatelji. tako postopoma preraste egocentrizem (=  težnja
postavljati sebe za središče vsega dogajanja) in željo, da bi  vse igrače imel sa-

mo za sebe. 
Zelo koristno je tudi, da smo zraven otroka in sodelujemo pri igri.
Poleg svojega dela si vzemimo tudi čas, da se igramo skupaj z njimi. Ko se

skupaj zabavamo in na nek način želimo spet postati otroci, jim to pri-

naša veselje ter občutek varnosti in hvaležnosti.

Pri tem nas lahko opogumlja tudi Božja beseda: »Resnično, povem
vam: Če se ne spreobrnete in ne postanete kakor otroci, nikakor ne pri-
dete v nebeško kraljestvo!« (mt 18,2-3)

Splača se poskusiti in zagotovo ne bomo razočarani.

gra prINaša veSelje.gra prINaša veSelje.
Zdi se, da je to samo oglaševalski slogan, vendar trditev nedvomno
drži. kateri je najprimernejši način, da zabavamo naše malčke? 

ne smemo pozabiti, da je predvsem za tiste, ki stalno živijo v mestu,
zelo pomembno, da lahko, kadar je to mogoče, tekajo po travnikih, se
vozijo s kolesom, skačejo, kričijo, se skrivajo za drevesi, zasledujejo
žuželke ali pisane metulje.
nikoli ne zanemarimo teh stvari! Naši otroci potrebujejo svež zrak,
razvedrilo v pravem pomenu besede.

ekaj preprOStIh pravIl.ekaj preprOStIh pravIl.
ko tak način razvedrila ni mogoč, je vseeno možno, da se otroci za-
bavajo, vendar osebno mislim, da je potrebno nekaj pravil.

• Najprej se poskušajmo držati tega, da v otroških sobah ne pre-

tiravamo z dragimi igračami, ki smo jim jih kupili. tako jim nikoli ne
bi bilo dovolj, ne bi jim mogli več ustreči in oni bi se težko odločili, katero
igračo naj izberejo.

• Predšolski otroci (3-6 let) naj imajo na razpolago veliko potroš-

nega materiala (časopisni papir, revije, karton, volno, nit, gumbe ...),
pa npr. lepilo, škarje, flomastre, barvice. 

• Svobodno likovno ustvarjanje veliko pripomore k razvoju krea-
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Z igro se vsak majhen otrok nauči deliti in krepi socialne odnose. Sposoben se je
prepirati, obenem pa se tudi zavedati, da je za ponovni občutek veselja pomembna sprava.

Kdaj je torej dobro v življenje naših otrok vpeljati igro? 

Zagotovo čimprej, jasno pa je, da se igre razlikujejo glede na otrokovo starost in njegov
razvoj.

(Don bosko)
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iz: roberta Fora, Il Tempio di Don Bosco, mesečna revija

vzgajati


